
§17 Yal av valberedning
Till valberedning valdes Kristofer Schweidenbach. Valberedningen utgörs normalt av två
personer, men den andra posten är frr närvarande obesatt.

§IS lnformation rörande ett eventuellt kommunalt övertag*nde av vägfiireningar
Jens Erik Bergvin informerade om de största vägftireningarnas överklagande till
Förvaltningsrätt och Kammarrätt i frågan om kommunens nej till huvudmannaskap enligl
KF-beslutet 25 ma1202A. F-rätten avslog besviiret och nu är det överklagat till K-rätt.
Tekniska nämndens beslut orn bidrag från 14 dec 2021överklagades till F-rätt, som
avslog besvären 17 juni 2A22. Ärendet skall överklagas till K-rätt.
Efter att Socialdemokratema viint i frågan om beslutet om huwdmannaskap till frrman
for en ny utredning av hela frågan, togs detta beslut i KF 20 juni 2022.
De största vägfiireningama bad i mitten av maj om en öga-mot-öga-träffmed Olle
Vikmång (kommuns§relsens ordftirande), Olof Carlsson (tekniska nämndens chef ftir
drift och underhåll) och Markus Åkerman (tekniska nämndens ordforande efter Karin
Jonsson, som hoppat av). Mötet bestiimdes till2l juni kl. 16.30 - 18.00. Olle Vikmång
infann sig inte, och varftir han inte kom lämnades, trots tre ffigor, inte något svar på.

Svar erhölls om att tekniska nåimnden beslutat att betala ut de bidrag som redan klubbats,
samt om KF-beslutet att en utredningsgrupp med tjänstemän och representanter ftir
samtliga partier ska tillsättas i augusti, ftir att utreda frågan om huvudmannaskapet på
nytt.
I öwigt diskuterades några av de frågor som hör samman med bland annat grönområden
och lekplatser.
Jens Erik tipsade också om en nyutkommen bok om enskilda vägar kontra Trafikverket: "
Väg 801 - Byalaget som tog strid mot Trafikverkef'. Boken behandlar den allmåinna våig

som går ltings Göta kanal från Söderköping och västerut och som Trafikverket vill göra
om till enskild väg. Boken innehåller mycket fakta om enskilda vägar.

§19 Övniga frågor
Problemet med att motorfordon framftirs i alltftir hög hastighet inom vårt område belystes
av ett flertal mötesdeltagare. Man var eniga om aff vi alla har ett gemensamt ansvar att
medverka till att hålla farten nere inom området. Önskemål om utökade
hastighetsdåimpande åtgärder, såsom s§ltning och väggupp frarnftirdes också.
V:igfogden återkopplar till berörda fastighetsägare.
Mötet betonade även vikten av att ansa häckar i anslutning till gatukorsningar, ftir att
siktforhållandena ska bli optimala.
Eon kommer att gräva ner elkablar inom vårt område.
De vägar som kommer att asfalteras i år, iir Granitvägen samt del av Björnlundavägen.

§20 Protokolljustering och protokollets tillhand*håIlande
Protokolljustering och protokollets tillhandahållande på Itireningens hemsida skall ske

senast 2422-47-05.



§21 Beslut om fiirfallodag fiir inbetalning av vägavgift
Årsmötet beslutade om ftirfallodag fiir vägavgift, vilken bestämdes till2022-09-30

§22 Åvslutning
Ordftranden tackade fiir visat intresse och avslutade mötet.
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